
Zápisnica zo 6. zasadnutia Rady školy 

pri Základnej škole v Bernolákove, 

ktoré sa konalo dňa 1. februára 2022 

 

Na zasadnutí boli prítomné osoby podľa prezenčnej listiny, ktorá je priložená k tejto zápisnici. 

 

 

1.Privítanie 

 

Predsedníčka Rady školy Ing. Martina Brunel otvorila zasadnutie a skonštatovala 

uznášaniaschopnosť. Prítomných bolo všetkých 11 z 11 členov. Predsedníčka RŠ privítala na 

rokovaní pani Ing. Emíliu Biznárovú – referát školstva OcÚ Bernolákovo, pani Mgr. Adrianu 

Moldovú – poverenú riadením ZŠ Bernolákovo. 

2.Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľa bol navrhnutý  Ing. Rastislav Požár a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí: Mgr. Eva Žůrková a Mgr. Katarína Kurtanská. 

Uznesenie č. 1/6/2022 

RŠ schvaľuje: 

a) Za zapisovateľa zápisnice z dnešného zasadnutia, Ing. Rastislava Požára, 

b) za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, Mgr. Evu Žůrkovú a Mgr. Katarínu 

Kurtanskú.  

 

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Schválenie programu 

Do programu v zmysle pozvánky bol na základe návrhu RNDr. Petra Gajdošíka vložený bod 

„Fungovanie rady Základnej školy v roku 2022, návrh možných riešení.“. 

Program: 

1. Privítanie 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Výročná správa Rady školy za rok 2021 

4. Ročné vyhodnotenie a plnenie koncepčného zámeru rozvoja školy 

5. Výsledky hospodárenia za rok 2021  



6. Hodnotiaca správa o činnosti ŠKD za školský rok 2020/2021  

7. Informácia o počte vydaných a prijatých vzdelávacích poukazoch na šk. rok 

2021/2022 

8. Kritériá prijímania žiakov do 1. ročníka pre šk. rok 2022/2023. Návrhy na počty 

prijímaných žiakov. 

9. Organizačné zabezpečenie školského roka 2022/2023. Návrhy na počty tried pre 

budúci školský rok 2022/2023. 

10. Stanovisko RŠ k žiadosti od rodičov 4.C a 4.E triedy. Návrh možných riešení. 

11. Fungovanie rady školy v roku 2022. Návrh možných riešení. 

12. Organizácia výberového konania na pozíciu riaditeľa ZŠ 

13. Rôzne 

Uznesenie č. 2/6/2022: Rada školy schvaľuje pozmenený program rokovania RŠ 

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 3/6/2022: Rada školy schvaľuje bod programu č. 11 ako neverejný. 

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

3. Výročná správa Rady školy za rok 2021 

Správa bola jednohlasne chválená. 

 

Uznesenie č. 4/6/2022: Rada školy schvaľuje Výročnú správu Rady školy za rok 2021. 

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

4. Ročné vyhodnotenie a plnenie koncepčného zámeru rozvoja školy 

V rámci referátu k tomuto bodu odznelo stanovisko poverenej riaditeľky pani Mgr. Moldovej, 

že nemôže vyhodnocovať koncepčný zámer bývalého vedenia. 



Uznesenie č. 5/6/2022: Rada školy berie na vedomie stanovisko p. Mgr. Moldovej 

k plneniu koncepčného zámeru rozvoja školy. 

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

5. Výsledky hospodárenia za rok 2021 

K tomuto bodu poskytla v rámci referátu informácie pani poverená riaditeľka Mgr. Moldová, 

týkajúce sa najmä dôvodov vzniku prebytkov a ako bolo s nimi naložené. 

V rámci diskusie k tomuto bodu odznelo okrem iného nasledovné: 

JUDr. Juriga: Aký spôsobom prišlo k vzniku nevyčerpaných miezd? Nedajú sa tieto 

prebytky použiť na navýšenie miezd? 

odpovedala pani poverená riaditeľka Mgr. Moldová: Obvykle sa jedná o technické 

dôvody. Dokáže si predstaviť prerozdelenie formou dohôd o pracovnej činnosti. 

Ing. Biznárová: Doplnila informáciu, že prebytky vznikajú počas roka vždy a nedá sa tomu 

vyhnúť, dá sa však na ich vznik reagovať v predstihu a odporúča vedeniu školy, aby vznik 

prebytkov sledovalo a hlásilo priebežne. Zároveň ponúkla pomoc a asistenciu v tejto veci. 

Uznesenie č. 6/6/2022: Rada školy berie na vedomie výsledky hospodárenia za rok 2021. 

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

6. Hodnotiaca správa o činnosti ŠKD za školský rok 2020/2021 

Správu vypracovala pani Katarína Koporcová, v tom čase vedúca ŠKD, ktorá sa z dôvodu PN 

na zasadnutí nezúčastnila. 

V rámci diskusie k tomuto bodu odznelo okrem iného nasledovné: 

Ing. Brunel: Ak majú členovia rady konkrétne otázky k správe, odporúča kontaktovať 

mailom pani Koporcovú. 

Ing. Biznárová: Upozorňuje na nutnosť dodržania technických náležitostí pre prípad, ak by 

bolo nutné vytvárať nové VZN k čiastočnej úhrade. 

JUDr. Juriga: Položil otázku, ako sa osvedčilo vypomáhanie učiteliek z ŠKD pri vyučovaní 

na ZŠ. 

odpovedala pani poverená riaditeľka Mgr. Moldová: Výsledky sú dobré, aj deti reagujú 

pozitívne. Finančný dopad v podstate kopíruje situáciu z minulých rokov. 

Uznesenie č. 7/6/2022: Rada školy berie na vedomie Hodnotiacu správu o činnosti ŠKD 

za školský rok 2020/2021.  

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 



Zdržal sa: 0 

7. Informácia o počte vydaných a prijatých vzdelávacích poukazoch 

V rámci referátu k tomuto bodu poskytla poverená riaditeľka pani Mgr. Moldová bližšie 

údaje. 

Uznesenie č. 8/6/2022: Rada školy berie na vedomie informáciu o počte vydaných a 

prijatých vzdelávacích poukazoch 

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

8. Kritériá prijímania žiakov do 1. ročníka pre šk. rok 2022/2023. Návrhy na 

počty prijímaných žiakov. 

K tomuto bodu referovala poverená riaditeľka pani Mgr. Moldová. 

V rámci diskusie k tomuto bodu odznelo okrem iného nasledovné: 

Mgr. Kurtanská: Položila otázku, či je nutné, aby mali trvalý pobyt v obci obaja rodičia. 

odpovedala pani poverená riaditeľka Mgr. Moldová: Túto otázku konzultuje so 

zriaďovateľom. Mohlo by to zmierniť tlak na kapacitu školy v situácii, kedy ide o každú 

stoličku v triede. 

Uznesenie č. 9/6/2022: Rada školy berie na vedomie informáciu o kritériách prijímania 

žiakov do 1. ročníka pre šk. rok 2022/2023 a návrhy na počty prijímaných žiakov.  

Za: 10 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 prítomný člen 

9. Organizačné zabezpečenie školského roka 2022/2023. Návrhy na počty tried 

pre budúci školský rok 2022/2023. 

Predsedníčka privítala zástupcu starostu obce, pána Bc. Miroslava Tureniča. 

K tomuto bodu referovala poverená riaditeľka pani Mgr. Moldová a možné riešenia rozdelila 

na tri alternatívy. Jednou z možností a zároveň tou najhoršou by bol transport detí do iných 

škôl v okolí obce. Druhá možnosť, kombinácia dištančno-prezenčného vyučovania sa nejaví 

ako optimálna z dôvodu vysokých nákladov a praktickej nemožnosti vytvorenia úväzkov 

učiteľov. Treťou možnosťou, ktorá sa javí ako najschodnejšia, je dočasné zabezpečenie 

priestorov formou kontajnerov na pozemku školy.  

Zároveň k tomuto bodu, vo veci kontajnerov, poskytol doplňujúce informácie zastupujúci 

starosta Bc. Turenič. 

V rámci diskusie k tomuto bodu odznelo okrem iného nasledovné: 

RNDr. Gajdošík: Položil otázku, kde presne by sa kontajnery nachádzali. Požiadal 

o stanovisko k altánku do konca februára 2022. 



Mgr. Kurtanská: Položila otázku ohľadom nákladov na jeden kontajner. 

odpovedal pán zastupujúci starosta Bc. Turenič: Zatiaľ nie sú náklady vyčíslené. 

K tomuto bodu boli prijaté dve uznesenia. 

 

Uznesenie č. 10/6/2022: Rada školy odporúča na priestorové zabezpečenie budúceho šk. 

roka 2022/2023 variant A – kontajnerové triedy, umiestnené v priestoroch ZŠ.  

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 11/6/2022: Rada školy odporúča vedeniu ZŠ pokračovať v rokovaniach so 

zriaďovateľom o organizačnom a priestorovom zabezpečení školského roka 2022/2023.  

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

10. Stanovisko RŠ k žiadosti od rodičov 4.C a 4.E triedy. Návrh možných riešení. 

K tomuto bodu prebehla rozsiahla diskusia s množstvom účastníkov tak zo strany členov 

Rady ZŠ, ako aj zo strany verejnosti. Časť diskutujúcich členov RŠ vnímala predmetnú 

žiadosť ako oprávnený záujem zo strany rodičov o informácie a zároveň ako oprávnenú obavu 

zo strany rodičov o priebeh vyučovacieho procesu. Druhá časť diskutujúcich vnímala žiadosť 

ako snahu o očiernenie školy. 

 

V rámci diskusie odzneli názory, že táto téma by nemala byť agendou Rady ZŠ. Pani 

predsedníčka Rady ZŠ Ing. Brunel vysvetlila, že Rada ZŠ sa touto žiadosťou zaoberá na 

základe podnetu zo strany zriaďovateľa. Pani Ing. Biznárová za zriaďovateľa vysvetľuje, že 

práve naopak, toto je agendou Rady ŽS ako najvyššieho školského samosprávneho orgánu 

a že sa jedná o zákonnú povinnosť. 

JUDr. Juriga oslovil rodičov dotknutých tried, či popisované problémy stále pretrvávajú. 

Prítomní rodičia sa vyjadrili v zmysle, že nemajú problém. 

 

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

 

Uznesenie č. 12/6/2022: Rada školy sa k žiadosti zriaďovateľa nebude vyjadrovať, nakoľko 

je to mimo kompetencie Rady školy a odporúča rodičom, aby sa v prípade potreby obrátili na 

iné kompetentné orgány. 

Za: 10 prítomných členov 

Proti: 1 prítomný člen 

Zdržal sa: 0 

 



11. Organizácia výberového konania na pozíciu riaditeľa ZŠ 

K tomuto bodu poskytol informácie pán zastupujúci starosta Bc. Turenič a Rada ZŠ vzala 

uznesením tieto informácie jednohlasne na vedomie. 

Uznesenie č. 13/6/2022: Rada školy berie na vedomie informácie o organizácii 

výberového konania na pozíciu riaditeľa ŽŠ.   

Za: 11 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

12. Fungovanie rady ZŠ v roku 2022, návrh možných riešení, ako neverejný bod 

Bez zápisu. 

Uznesenie č. 14/6/2022: Rada školy uskutoční hlasovanie o odvolaní predsedníčky  RŠ.  

Za: 2 prítomní členovia 

Proti: 0 

Zdržal sa: 8 prítomných členov 

Neprítomný: 1 člen 

Predmetné uznesenie nebolo prijaté. O odvolaní predsedníčky RŠ sa nehlasovalo, nakoľko 

členovia, prijatím uznesenia č.14/6/2022, neprejavili záujem. 

 

13. Rôzne 

V rámci bodu rôzne prebehla krátka diskusia k podrobnostiam ohľadom výberového konania 

na post riaditeľa ZŠ. 

 

14. Záver 

Pani predsedníčka Rady školy Ing. Brunel sa poďakovala prítomným za účasť. 

 

Zapísal:      Overili: 

Ing. Rastislav Požár: .........................  Mgr. Eva Žůrková ..................................... 

       Mgr. Katarína Kurtanská .......................... 

 

 

Predsedníčka RŠ, Ing. Martina Brunel: .................................... 


